
 

 

Beste leden van de raad, 

  

Bij deze informeer ik uw raad over het proces Ommelanderstraat en 

wisselwoningen. 

  

Wij werken met alle partijen aan een afgestemde integrale planning 

tussen nutsbedrijven, stadsontwikkeling, Plegt Vos, NCG ( ivm de 

verhuizing) en niet te vergeten de bewoner ( deze moeten wel een 

ontwerp ondertekenen) anders valt er niets te plannen. Een belangrijk 

onderdeel is een zo kort mogelijke periode van wonen in een 

wisselwoning. Bewoners en de directe woonomgeving moeten immers zo 

kort mogelijk last hebben van het bouwen. Ook de projecten die er 

achteraan komen moeten niet in de vertraging komen. 

  

Wij hebben richting bewoners aangegeven dat er voldoende 

wisselwoningen zijn binnen de gemeente Groningen. Wij hebben 

aangegeven dat er waarschijnlijk niet voldoende wisselwoningen in Ten 

Boer zijn voor iedereen. Er zijn bewoners die aangegeven hebben wel naar 

Ten Post te willen. Wij kijken als de planning klaar is samen met de 

bewoners wie, waar heen gaat. 

  

Wij hebben richting bewoners aangegeven dat ze voor 1 november van 

ons horen en als we er dan nog niet uit zijn dan communiceren wij dat 

tijdig met een reden. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Wethouder van der Schaaf 

   
 


